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Монография посвящена вопросам становления современного цифрового обще-

ства в условиях интенсивного развития интернет-технологий политической комму-
никации. 

В работе рассмотрены основные особенности Интернета как глобального про-
странства политических коммуникаций, пронализированы современные инфор-
мационно-коммуникационные онлайн-технологии, применяемые для дестаби-
лизации национальных политических режимов, включая технологии массовой 
политической пропаганды и манипуляции общественным сознанием в интернет-
пространстве. Показана практика использования механизмов и методов внешней 
информационной агрессии с целью трансформации традиционных национальных 
ценностно-смысловых пространств, представлены последние революционные со-
бытия в арабском мире и на Украине в аспекте применения технологий политиче-
ской интернет-коммуникации. 
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The monograph is devoted to the formation of a modern digital society in the context of 

the intensive development of Internet technologies of political communication. 
The main features of the Internet as a global space of political communications are 

considered in this book, and the analysis of contemporary informational and communica-
tional online-technologies used for destabilization of national political regimes, including 
technologies of mass political propaganda and manipulation of public conscience in the 
cyberspace, is given. The practice of using the mechanisms and methods of external in-
formational aggression in the cyberspace with a purpose of transformation of traditional 
national axiological spaces is shown in this monograph; special attention is paid to the role 
of political Internet communication technologies in the latest revolutionary events in the 
Arab world and in Ukraine.
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